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1. Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering en meldt de berichten van verhindering. De agenda wordt onge-

wijzigd vastgesteld. 

 

2. Vaststellen van verslagen van de vergaderingen van 18 april en 24 juni 2024  

Naar aanleiding van de vergadering van 18 april (Strategische Agenda): in de vergadering werd aan-

gekondigd dat er nu een voorstel over een nieuwe governance voor zou liggen. Het strategisch be-

raad heeft dat voorstel vanwege de volle agenda niet op 19 juni kunnen bespreken, waardoor dit 

doorschuift tot na de zomer.  

Gevraagd wordt naar de reacties op de zienswijzen die over de Strategische Agenda zijn ingediend. 

Deze komen binnen een paar dagen naar de gemeenten toe, waarbij iedere gemeente, zoals afge-

sproken, een reactie ontvang op de door haar ingediende zienswijzen.  

Besluit: de verslagen van de vergaderingen van het algemeen bestuur die gehouden werden op 18 

april en 24 juni worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Ingekomen stukken (ter kennisname) 

3.1. Brief van de Provincie Noord-Brabant over de Beleidsproducten Interbestuurlijk Toezicht 2024. 

Voor de gemeenschappelijke regelingen is het provinciaal toezicht op de financiën en op de ar-

chivering relevant. De provincie lijkt (erg) vergaande eisen te stellen aan het verschaffen van in-

zicht in de informatiehuishouding. Uitgezocht wordt of hier wetgeving aan ten grondslag ligt en 
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hoe andere regelingen hiermee omgaan. Afgesproken wordt om, wanneer sprake is van onno-

dige administratieve belasting, hier kanttekeningen bij te plaatsen in de betreffende aanbie-

dingsbrief. 

Besluit: het algemeen bestuur neemt hier kennis van. 

 

4. Mededelingen (ter kennisname)  

4.1. Overzicht van actualiteiten  

4.2. Voortgangsrapportage archief 

4.3. Aanbesteding deeltaxivervoer West-Brabant, samen met Bravo 

4.4. Besluitvorming 4e wijziging gemeenschappelijke regeling RWB 

Op 10 juli neemt het laatste college een definitief besluit. Gevraagd naar een veronderstelde pu-

blicatieplicht van iedere gemeente, antwoordt de voorzitter dat iedere gemeente daar zelf een 

keuze in kan maken. 

4.5. Wijziging subsidieregels O&O-fonds 

Besluit: het algemeen bestuur neemt hier kennis van. 

 

5. P&C-cyclus (ter besluitvorming) 

De voorzitter licht toe dat de financiële voorstellen over de boekjaren 2023, 2024 en 2025, hoewel 

deze een samenhang hebben, ten behoeve van de overzichtelijkheid zijn opgesplitst in drie aparte 

voorstellen.  

 

5.1. Jaarstukken en rekeningresultaat 2023 

De portefeuillehouder Middelen, Organisatie en Strategie meldt dat de provincie, zoals ge-

vraagd, uitstel heeft verleend voor indiening van de jaarstukken 2023 tot 15 september. Dit uit-

stel is nodig omdat de accountantscontrole helaas niet op tijd afgerond kan worden. Hij licht toe 

dat er ten opzichte van de in procedure gebrachte versie, sprake is van een hoger positief resul-

taat (+ € 131.000). Dit betekent dat de uitkering aan de gemeenten ook met dat bedrag wordt 

opgeplust. 

 

De voorzitter licht toe waarom het gewenst is het mobiliteitsarrangement in 2024 te financieren 

vanuit het positieve resultaat. Dit valt buiten de nieuwe Strategische Agenda en feitelijk is er 

geen dekking voor. Gemeenten zien graag dat RWB dit in 2024 uit blijft voeren en door het re-

sultaat te benutten hoeft er geen rekening gestuurd te worden. 

 

Namens Alphen-Chaam stelt L. Schuitmaker dat er veel geld naar de reserves gaat. Zij voelt daar 

ongemak bij, met name in het licht van het feit dat er nog geen aangepaste financiële verorde-

ning is op basis waarvan blijkt hoe hoog de reserves moeten/mogen zijn.  

 

De portefeuillehouder onderschrijft de wens om hier meer inzicht in te krijgen. Hij zegt toe dat 

er dit jaar een Nota reserves en voorzieningen wordt opgesteld. Als blijkt dat er te grote reser-

ves bij RWB aanwezig zijn, wordt het overtollige uitgekeerd aan de gemeenten. 

 

De voorzitter stelt voor om in een teamsvergadering de jaarstukken 2023 vast te stellen. 
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Het algemeen bestuur besluit: 

1. Kennis te nemen van het feit dat de accountantscontrole over de jaarstukken 2023 niet voor 

de vergadering is afgerond en besluitvorming over vaststelling van de definitieve jaarstukken 

2023 in een teams-vergadering na de zomervakantie zal plaatsvinden; 

2. Kennis te nemen van de verhoging van het rekeningresultaat 2023 van € 878.000 naar € 

1.009.000 (= + € 131.000) als gevolg van het wegvallen van een verwachte bijbetaling aan 

B.V. REWIN West-Brabant (€ 76.000) en een al gedane betaling voor Smartwayz (€ 55.000); 

3. Onder voorwaarde dat het totaalresultaat ook na afronding van de accountantscontrole uit-

komt op € 1.009.000, in te stemmen met de in procedure gebrachte voorstellen voor de be-

stemming van het resultaat 2023, waarbij de uitkering aan gemeenten met € 131.000 is ver-

hoogd: 

 

Multiplier: afronding subsidie WBWMT                          109.252    

Service arrangement: Mobiliteit                          237.500    

Egalisatiereserve KCV                               4.395    

Egalisatiereserve Mobiliteitscentrum                          163.856    

Egalisatiereserve Flexpool                          151.236    

Totaal bestemmingsreserves       666.239  

Saldo VTE                             44.383    

Rentetoerekening MBC en KCV                          101.000    

Saldo Algemeen en Strategische agenda                          197.146    

Totaal uit te keren rekeningsaldo aan gemeenten       342.529  

Totaal resultaat 2023  1.008.768 

 

5.2. Eerste bestuursrapportage 2024 en wijziging van de begroting 2024 

Het algemeen bestuur besluit: 

1. De eerste bestuursrapportage 2024 en de tweede wijziging van de begroting 2024 vast te 

stellen, waarbij de financiële veranderingen betrekking hebben op: 

• Verschuivingen tussen de programma’s Algemeen en Strategische Agenda; 

• Verwerking van de resultaatbestemming 2023; 

• Toevoeging van € 200.000 aan eerder niet geraamde rente-inkomsten; 

• Uitgaven van € 120.000 ten behoeve van projecten Mobiliteitscentrum. 

2. De eerste bestuursrapportage 2024 | wijziging begroting 2024, in te dienen bij Gedeputeerde 

Staten van Noord-Brabant. 

 

5.3. Begroting 2025 

Vanuit de vergadering wordt gewezen op de zienswijzen van 10 gemeenteraden. Die gaan over 

het principe “taken over is geld over” en over de 2 ton die RWB structureel wil opnemen als 

transitiebudget.  

 

De voorzitter refereert aan de besluitvorming op 18 april over de Strategische Agenda. Die is 

toen vastgesteld, waarbij het benodigde budget op 1,4 miljoen € is bepaald. Dat bedrag is nodig 
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om het nieuwe economische programma uit te voeren en is dus niet beschikbaar voor activitei-

ten die daar niet bij passen. Gemeenten vragen om de stedelijke regio’s een vliegende start te 

geven. Daarom is het voorstel gedaan om uit het resultaat 2023 in 2024 de mobiliteits-activitei-

ten te betalen. Daarnaast zit er 2 ton € ruimte in de meerjarenbegroting die daarvoor ingezet 

kan worden. Deze is dus niet nodig voor de uitvoering van de Strategische Agenda. 

 

Een lid betwijfelt of het geschetste beeld wat betreft “taken over is geld over” gedeeld wordt. 

Een ander merkt op dat er maar een relatief klein bedrag beschikbaar is voor uitvoering van de 

economische agenda.  

 

De zorg wordt uitgesproken over de slag- en lobbykracht van de stedelijke regio’s als het gaat 

om grotere mobiliteitsitems, denk aan de A27. 

 

Aanwezige leden van de Economic Board West-Brabant lichten het verschil tussen de oude eco-

nomische agenda (gericht op topsectoren) en de nieuwe (transitiegericht nieuwe economie) toe. 

Ook het verschil tussen de stedelijke regio’s (gebiedsgerichte samenwerking gericht op daily ur-

ban systems) en RWB (ketengerichte aanpak) komt aan bod en de onderkenning dat uitbreiding 

van de samenwerking tot meer kosten gaat leiden.   

 

Aandacht wordt gevraagd voor de vervolgacties die RWB aankondigde bij de vaststelling van de 

Strategische Agenda: het jaarlijkse uitvoeringsprogramma, de governance, de aanpassing van de 

gemeenschappelijke regeling en de evaluatie. Toegezegd wordt dat de planning daarvan wordt 

gecommuniceerd. Over de diverse onderwerpen worden voorstellen voorgelegd.  

 

Een aantal AB-leden spreekt uit geen behoefte te hebben aan 2 ton € structureel ten behoeve 

van de stedelijke regio’s. Het is aan de daaraan deelnemende gemeenten zelf om de stedelijke 

regio’s van middelen te voorzien. Verder wordt de opmerking gemaakt dat de bestemming van 

de 2 ton in 2025 concreter geformuleerd moet worden.  

 

De voorzitter stelt daarop voor om alleen in 2025 2 ton € te bestemmen voor de oprichting/start 

van de stedelijke regio’s. Voor de overige jaren stelt hij voor dat dit bedrag wel in de begroting 

van RWB blijft staan, maar in principe aangewend wordt voor lastenverlichting van de deelne-

mers. Het algemeen bestuur neemt daar dan ieder jaar expliciet een besluit over. 

 

Het algemeen bestuur besluit: 

1. De in procedure gebrachte ontwerpbegroting 2025 met de volgende wijzigingen: 

• Alleen voor het jaar 2025 wordt € 200.000 bestemd als transitiebudget voor de oprich-

ting/start van de stedelijke regio’s. Voor de latere jaren wordt dit bedrag in principe inge-

zet voor lastenverlichting van de deelnemers. Hier wordt ieder jaar een expliciet besluit 

over genomen;  

• Verlaging van de verwachte kosten deeltaxivervoer met 3,5 miljoen € per 2025 in verband 

met het definitieve aanbestedingsresultaat van het vervoerscontract; 
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• Aanpassing van de bijlagen met de meerjarenramingen voor de kosten van Kleinschalig 

Collectief Vervoer in verband met de daling van de vervoerskosten en een correctie op de 

uitvoeringskosten; 

als definitieve begroting 2025 vast te stellen; 

2. De door het strategisch beraad voorgestelde reactie op de opmerkingen en zienswijzen over 

de P&C-stukken vast te stellen; 

3. De begroting 2025 in te dienen bij Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant. 

 

5.4. Normenkader 

Het algemeen bestuur besluit het normenkader 2024 vast te stellen. 

 

6. Regio Deal West-Brabants Welvaren (ter informatie)   

J. Bruijns, voorzitter van de stuurgroep Regio Deal West-Brabant, laat het filmpje zien dat van het 

evenement We Become is gemaakt. Hij vertelt aan de hand van sheets (bijgevoegd) over de stappen 

die na de voorlopige toekenning van € 15 miljoen aan Rijksmiddelen zijn gezet, en het resultaat daar-

van. De verwachting is dat het convenant snel ondertekend kan worden, misschien dat de nieuwe 

verantwoordelijk bewindspersoon daarvoor naar de regio komt. Over de te publiceren tekst van het 

convenant vindt nog wat afstemming plaats. De bedoeling is de blik vooral te richten op het hoop-

volle toekomstperspectief en minder op de slechte score op brede-welvaartsaspecten die ten grond-

slag aan de deal ligt. Het Rijk stelt er prijs op als de stuurgroep en adviesgroep een rol houden in de 

uitvoeringsfase. Gemeente Breda is bereid de kassiersfunctie te vervullen, RWB pakt het programma-

management op. De heer Bruijns geeft aan dat ingeschat wordt dat hier gedurende de totale periode 

van 4,5 jaar 7 ton € voor nodig is. Er zijn beheerafspraken gemaakt om te voorkomen dat risico’s in 

de vorm van meerkosten zich voordoen. Daarvoor is een financiële buffer ingebouwd, vindt periodiek 

een evaluatie plaats en zijn er diverse instrumenten om te sturen. In het uiterste geval wordt terug-

gevallen op de deelnemende gemeenten. Gevraagd naar de democratische legitimatie van een ga-

rantiestelling door de gezamenlijke gemeenten, merkt hij op dat het besluit om een propositie in te 

dienen voor een Regio Deal door het algemeen bestuur genomen is.  

 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de informatie. 

 

7. Toelichting van REWIN op uitvoeringsprogramma’s 2024 (ter informatie)   

Mevrouw S. ter Borg, directeur van B.V. REWIN West-Brabant, geeft aan de hand van sheets (bijge-

voegd) een toelichting waarom en op welke wijze waarop REWIN aan haar vier uitvoeringspro-

gramma’s werkt.  

 

Uit een 0-meting blijkt dat West-Brabant relatief slecht scoort op leiderschap en netwerk. Dat zijn 

voorwaarden voor innovatie. Desgevraagd geeft zij aan de hand van een sheet aan via welke factoren 

hier verbetering in bewerkstelligd kan worden. Inmiddels heeft de samenwerking met diverse organi-

saties gestalte gekregen.  

 

Vanuit de leden wordt in het overzicht de samenwerking met Vlaamse organisaties gemist. De direc-

teur geeft aan dat nu nog geen feit is. 
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REWIN werkt met 5 teams van 3 à 4 mensen aan de programma’s. Het (kleinere) MKB in West-Bra-

bant is speerpunt. Ze licht toe welke partijen meedoen in de vier programma’s. Het is zaak om hier 

triplehelix en vraaggericht aan te werken zodat ondernemers toekomstbestendige stappen kunnen 

zetten. Koplopers zijn belangrijk in de informatieverstrekking naar andere bedrijven. REWIN spreekt 

met veel ondernemers en wisselt ook met de gemeentelijke accountambtenaren informatie uit.  

 

Een lid van de Economic Board wijst op de dynamiek in de “buitenwereld”. Er gebeurt veel, ook bui-

ten West-Brabant. Het verhaal van West-Brabant moet ook op andere schaalniveaus verteld worden. 

Hij complimenteert de directeur met de rol en acties die REWIN oppakt. 

 

Mevrouw Ter Borg benadrukt dat zij altijd bereid is om in colleges, raden of tijdens lokale bijeenkom-

sten een toelichting te verzorgen. 

 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de informatie. 

 

8. Rondvraag en sluiting 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. De voorzitter bedankt iedereen voor haar/zijn bij-

drage wenst iedereen een goede zomer toe. 

 

 

 

 

 

 

Het verslag is vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur van 2 september 2024 

 

 

                                                                                       
Paul Depla      Olga Arandjelović 

voorzitter      secretaris 


